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         Iktatószám: I–783–2/2020 

 

 

 

 

5. sz. Jegyzőkönyv 

 

 

 

 

Készült a Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 2020. augusztus 24-én (hétfő) 12:15 

órakor megtartott rendkívüli ülésén, a Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Polgármesteri Hivatal Zsombolyai utca 5. alagsor 1. sz. tárgyalóban. 

 

Jelen vannak:  

 

Kreitler-Sas Máté    elnök  

Varga Gergő     alelnök 

Bedő Dávid     bizottsági tag 

Dienes Tibor     bizottsági tag 

Fülöp Levente István    bizottsági tag 

dr. Hoffmann Tamás    bizottsági tag 

Tóth Márton     bizottsági tag 

 

Hiányzott: 
 

Szabó András     alelnök 

Horváth Dávid    bizottsági tag 

 

 

 

A Polgármesteri Hivatal részéről: 

 

Arouche Ádám    alpolgármesteri titkár 

Kádi Gergely     osztályvezető 

Herman Anna     bizottsági titkár 

 

 

 

Az ülést Kreitler-Sas Máté, a Bizottság elnöke vezette. 

 

 

 

 

Budapest Főváros XI. kerület Újbuda Önkormányzata 

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 
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Kreitler-Sas Máté: No, akkor ismét megkérnék mindenkit, hogy jelentkezzünk be. Na, 

sikerült, most már 7-en vagyunk, úgyhogy akkor ismét kérném, hogy szavazzunk a 

jegyzőkönyv-hitelesítő személyéről. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének Bedő Dávidot megválasztja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

18/KÖKB/2020. (VIII.24.) határozat 

 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy Bedő Dávidot a 

mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőjének megválasztja. 

Határidő: 2020. augusztus 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 

 

 

Kreitler-Sas Máté: Akkor megnyitnám a napirend vitáját. Egy napirendi pontunk van. 

Miután nem látok bejelentkezőt, szavazzunk a napirendről. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a mai ülés napirendi pontját elfogadja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

19/KÖKB/2020. (VIII.24.) határozat 

 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a mai ülés alábbi 

napirendi pontját elfogadja: 

1. A Hosszúréti patak átfogó rendezésével kapcsolatos pályázat benyújtása és 

együttműködési megállapodás aláírása Törökbálint Város Önkormányzatával 

 

Határidő: 2020. augusztus 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 
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1. A Hosszúréti patak átfogó rendezésével kapcsolatos pályázat benyújtása és 

együttműködési megállapodás aláírása Törökbálint Város Önkormányzatával 

Előterjesztő: dr. László Imre polgármester 

 

Kreitler-Sas Máté: Meg is adnám az előterjesztőnek a szót. 

 

Kádi Gergely: Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Bizottság! Tényleg csak röviden. A Hosszúréti 

patak vízgyűjtőjének a vízrendezése már rég óta napirenden lévő kérdés. 2010 nyara óta, 

amikor volt a legutóbbi nagy elöntés, azóta folyamatosan foglalkozik vele az Önkormányzat. 

Először a Fővárosi Önkormányzat lett volna ennek a felkarolója, de ebben a része sajnos nem 

folytatódott, így az érintett önkormányzatok közösen döntöttek úgy, hogy ha, és amennyiben 

lehetséges, akkor közösen pályáznának a BEA alapokra, hogy ennek a vízgyűjtőnek a 

mederrendezését, mind a terveztetését, mind a kivitelezését ebből a pályázati lehetőségből 

megvalósítsák. Tekintettel arra, hogy ennek a nagyságrendje milliárd fölötti, ezért az 

önkormányzatok saját erőből ezt nem tudnák megoldani. Ráadásul minden önkormányzatra 

más nagyságrendű anyagi teher hárulna, ezért szeretnének az önkormányzatok közösen 

pályázni, amelynek az összefogója Törökbálint lenne, és az előterjesztésnek az a célja, hogy 

minden önkormányzat maga Törökbálinttal köt egy megállapodást és ezt a 65 000 Ft + áfa 

összeget, ami egyébként 6 felé osztva a pályázati összeg, ezt közösen vállalva állnánk a 

pályázatot.  

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönjük szépen. Kérdés? Varga Gergő. 

 

Varga Gergő: Az együttműködésben milyen arányban fogunk részt venni? Mármint, hogy 

anyagilag. Hogy az most nincs rendezve az, hogy kinek mekkora részeket kell majd befizetni, 

vagy hogy fog alakulni. 

 

Kádi Gergely: Tisztelt Elnök Úr, tisztelt Képviselő Úr! Jelen pillanatban ez az összeg ez 

egyenlő részként oszlik el, tehát minden önkormányzat ugyanakkora összeggel járul hozzá a 

pályázathoz. És amikor a terveztetésre kerül sor, akkor egy külön megállapodás lesz majd 

kötve, értelem szerűen annak függvényében, hogy mekkora támogatási összegre 

számíthatunk, valamint, hogy a bekerülési költsége a munkatervek alapján mekkora lesz. Ha 

az Önkormányzat szeretné, hogy a korábban már az Önkormányzat megbízásából 

elkészíttetett Kána tavaknak a rendezési terve a szerint valósulhasson meg vagy kerülhessen 

be a pályázatba, amit az Önkormányzat szándékában áll megvalósítani. Itt valószínű az a célra 

vezető, vagy az lenne a megfelelő, hogy a három tóból álló tórendszerből egyetlen olyat 

megtartani, egy nagyobbat, amelyik alkalmas lenne arra, hogy tóként funkcionáljon, viszont 

előtte az árvíz-visszatartó képesség érdekében azt a részt kéne fejleszteni. És hát ugye a mi 

Önkormányzatunkat terhelő költség valószínűleg jóval kisebb lesz, mint mondjuk egy 

Törökbálinti Önkormányzatnál, ahol kisajátítások is szóba kerültek az egyeztetés folyamán. 

Tehát itt ugye ami itt feltöltésre került a pályázati anyagban, van egy nagyságrendi becslés 

már, és ezekből a nagy része nem a kerületi Önkormányzatot terhelő, mi igazából a végén 

vagyunk sajnos vagy hát nem sajnos, ennek a dolognak. Tehát mi a negatív hozadékát 

élvezzük a XXII. kerülettel karöltve, a vízgyűjtőnek. 

 

Kreitler-Sas Máté: Osztályvezető Úrnak köszönjük. Más bejelentkezőt nem látok, ja igen, 

Varga Gergő. Azt hittem, hogy még az előző benne maradt.  
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Varga Gergő: Nem. Lehet olyan kérés, hogy ha legközelebb ilyen pályázatban indulunk, 

hogy több önkormányzattal kell megállapodást kötni, hogy szóval nem az, hogy elindítjuk a 

pályázati folyamatos terveztetést és majd utána lesz egy megállapodás, hanem egyszerre lenne 

ez előterjesztve, hogy kb. milyen megállapodási terveztünk van, mit fogunk csinálni, és hogy 

egyszerre indulunk a dolgokban. Lehet ilyet a jövőben? Mert egyébként támogatom az 

előterjesztést, meg hogy ez fontos. 

 

Kádi Gergely: Természetesen szerintem lehetséges. Itt azt gondolom, hogy azért lett ilyen 

két lépcsős a folyamat, mert amíg nincsen biztos információ arról, hogy a pályázaton 

egyáltalán nyerhetünk vagy nyerünk, addig annak a megállapodásnak a részleteit nem lehetett 

kidolgozni még. Én azt gondolom, hogy itt, hogyha elnyerjük, vagy maga a pályázat sikeres 

lesz és erre támogatást kapnak, akkor kell egy ilyen komolyabb rendezése annak, hogy 

ténylegesen mi az, amiben az anyagiakban az önkormányzatoknak egyeztetni kell. Jelen 

pillanatban itt most csak maga a pályázati összeget kell befizetnünk, ez erről szól most ez a 

vállalás. De egyébként amennyiben ez fölmerül, akkor értelemszerűen jelezni fogjuk ezt a 

kérést.  

 

Kreitler-Sas Máté: Köszönjük szépen. Vitát megnyitom. Bejelentkezőt nem látok, úgyhogy 

kérem, hogy szavazzunk. 

 

Szavazásra teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata Környezet- és Klímavédelmi 

Bizottsága a Hosszúréti patak átfogó rendezésével kapcsolatos pályázat benyújtása és 

Törökbálint Város Önkormányzatával történő együttműködési megállapodás aláírására 

vonatkozó előterjesztést a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra 

javasolja. 

A Környezet- és Klímavédelmi Bizottság 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás 

nélkül elfogadta a javaslatot. 

 

 

20/KÖKB/2020. (VIII.24.) határozat 

 

 

Budapest Főváros XI. Kerület Újbuda Önkormányzata  

Környezet- és Klímavédelmi Bizottsága 

 

7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül úgy határozott, hogy a Hosszúréti 

patak átfogó rendezésével kapcsolatos pályázat benyújtása és Törökbálint Város 

Önkormányzatával történő együttműködési megállapodás aláírására vonatkozó 

előterjesztést a Képviselő-testület számára megtárgyalásra és elfogadásra javasolja. 

 

Határidő: 2020. augusztus 24. 

Felelős:     Kreitler-Sas Máté elnök 
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Kreitler-Sas Máté: A javaslatot elfogadtuk, ezzel a bizottsági ülés végére értünk, köszönöm 

mindenkinek, hogy megjelent és további szép napot. 

 

Elnök az ülést 12:34-kor bezárta. 

 

 

 

 

 

 

Kreitler-Sas Máté           Bedő Dávid 

             elnök          jegyzőkönyv-hitelesítő 


